
Protokół Nr XI 
sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 6 listopada 2015r.

Posiedzenie odbyło się w Sali widowiskowej Gminnego Centrum Kultury w 
Dąbrówce trwało od godz. 905 do godz. 1130.
W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka — zgodnie z załączoną listą 
obecności.
Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówka Pan Marcin Kaczmarczyk.
Na sesji obecni byli
1 .Pan Radosław Korzeniewski -  Wójt Gminy Dąbrówka,
2.Pan Zenon Zadrożny -  Z-ca Wójta
3. Obsługa prawna Urzędu Gminy,
4. Sołtysi -  zgodnie z załączona lista obecności.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marcin Kaczmarczyk, poinformował, że w dniu 2 
listopada 2015r. zmarł Pan Tadeusz Wiśniewski długoletni działacz samorządowy. 
Prowadzący obrady poprosił uczestników sesji o powstanie i uczenie minutą ściszy ś.p 
Tadeusza Wiśniewskiego.

Następnie prowadzący obrady odczytał porządek obrad, który został przesłany radnym o 
następującej treści:

1. Powitanie i otwarcie obrad, 
a) Przyjęcie porządku obrad.

2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.

6. Podjęcie uchw ał:

a) W sprawie obniżenia kwoty stanowiącej średnią cenę sprzedazy drewna 
przyjmowana jako podstawa obliczania podatku leśnego na terenie Gminy 
Dąbrówka w roku 2016,

b) W sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa ustalenia 
podatku rolnego na obszarze Gminy Dąbrówka,

c) W sprawie poboru podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od 
nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa, określenia inkasentów i 
wysokości wynagrodzenia za inkaso,

d) W sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości
e) W sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości,
f) W sprawie wprowadzenia, określenia zasad ustalenia i poboru oraz terminów 

płatności i wysokości stawek opłaty targowej,
g) W sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

na terenie Gminy Dąbrówka,
h) W sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji na podatek od 

nieruchomości, podatek rolny i podatek leśny.
i) W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2015 rok,



j) W sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na 
lata 2015-2021,

k) W sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na finansowanie 
planowanego deficytu budżetu Gminy Dąbrówka w 2015 roku oraz spłatę 
wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek,

1) W sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i innych 
placówek oświatowych publicznych i niepublicznych prowadzonych na 
terenie Gminy Dąbrówka przez osoby fizyczne lub osoby prawne oraz trybu i 
zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji

7. Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego i Rady Gminy
8. Sprawy różne i wolne wnioski.
9. Zamknięcie obrad.

Ad. 1 Powitanie i otwarcie obrad.
Obrady XI sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzył Przewodniczący Rady Gminy 
Dąbrówka, powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że w obradach zgodnie z listą 
obecności uczestniczy 14 na 15 Radnych i stwierdził prawomocność obrad.

Ad. 2 Wybór sekretarza obrad.
Na sekretarza obrad jednogłośnie został wybrany Pan Sławomir Rosa /14 głosów „za” 

przy obecności 14 Radnych/

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Prowadzący obrady zapytał czy radni wnoszą uwagi do protokołu z ostatnie sesji Rady 
Gminy.
Do protokoły radni nie zgłaszali uwag.

Protokół Nr X/2015 
z dnia 22 września 2015r.
Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła 
- j e d n o g ł o ś n i e - 1 4  głosami „za” przy obecności 14 Radnych.

Ad. 4 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Sprawozdanie zostało przedstawione przez Wójta i stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 5 Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej RG Pani Helena Kuśkowska poinformowała, 
że komisja odbyła posiedzenie w się w dniu 30 października 2015r.
Tematem posiedzenia komisji były:

1. Wydatki związane z elewacją budynku Gminnego Centrum Kultury
2. Sprawdzenie wydatków związanych z zimowym odśnieżaniem dróg gminnych w 

sezonie 2014-2015.

Komisja po zapoznaniu się wydatkami poniesionymi na elewację budynku GCK i 
wydatkami związanymi z zimowym odśnieżaniem dróg gminnych w sezonie 2014-2015



nie wniosła uwag do przedstawionych materiałów. W dalszej części spotkania komisja 
zapoznała się ze skargą złożoną na kierownika ZGK która przekierowała do p. mecenas 
i Przewodniczącego Rady .

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu RG Pani Agnieszka Gryglas 
poinformowała, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 29 października 2015r. Tematem 
posiedzenia komisji było:
1. Otwarcie posiedzenia,
2. Zakup autokaru szkolnego,
3. Koncepcja rozbudowy Szkoły Podstawowej we Wszeborach oraz Szkoły Podstawowej 
w Dąbrówce
4. Informacja dotycząca przeprowadzenia inwentaryzacji publicznych placów zabaw na 
terenie gminy,
5. Informacja dotycząca zmiany uchwały budżetowej na rok 2015 zgodnie z kompetencją 
komisji,
6. Zamknięcie posiedzenia.
Na posiedzeniu Komisja jednogłośnie podjęła wniosek aby zwiększyć wydatki budżetu 
na rok 2015 o kwotę 155 000,00 zł na zakup autokaru szkolnego nie mniejszego w 
parametrach niż tj. 58 miejsc siedzących oraz nie mniej niż 10 miejsc.
Odnośnie rozbudowy szkoły Podstawowej we Wszeborach oraz Szkoły Podstawowej w 
Dąbrówce z uwagi na planowaną przez Prawo i Sprawiedliwość reformę szkolnictwa 
członkowie komisji nie podjęli jednoznacznie działań związanych z rozbudową ww. 
szkół.
Członkowie komisji nadal nie rozpatrzyli podań dotyczących przyznania środków na 
prace konserwacyjno -  modernizacyjne ponieważ nie została przeprowadzona 
inwentaryzacja publicznych placów zabaw na terenie gminy.
Członkowie Komisji zapoznali się z informacją dotycząca zmiany uchwały budżetowej 
na 2015 rok zgodnie z kompetencją komisji.

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Pan Sławomir 
Rosa poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 19 października 2015r. 
Temat posiedzenia komisji było:

1. Rozpatrzenie podań.
2. Plan zagospodarowania
3. Rozbudowa oczyszczalni
4. Wolne wnioski.

Na posiedzeniu członkowie komisji podjęli jednogłośnie wniosek aby rozbudować 
oczyszczalnię ścieków w Dąbrówce i pozostać przy jednej oczyszczalni.

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Pan Marek Pasoń poinformował, że komisja 
odbyła posiedzenie w dniu 28 października 2015r. Tematem posiedzenia komisji było:

1. Omówienie istniejących inwestycji.
2. Sprawy bieżące

W drogach gminnych zaplanowane były do wykonania następujące inwestycje:



- droga Małopole-Karpin
- droga Stanisławów
- chodnik Trojany
- przepusty

Z zaplanowanych środków do wykorzystania pozostało 102 000 zł które proponuje się 
przeznaczyć na:
- dokończenie chodnika w Małopolu
- drogę w Ślężany
- zjazdy i progi na drogę Stanisławowie
- remont drogi w Marianowie
- odwodnienie w Karolewie (p. Mościcki Jan)
- naprawa drogi w Czarnowie ul. Polna
- odnowienie rowu w Ludwinów
- na chodnik w Trojanach

Przewodniczący Komisji Budżetowo -  Finansowej Pan Ryszard Klusek poinformował, 
że komisja odbyła posiedzenie w dniu 26 października 2015r.
Komisja przyjęła propozycje uchwał podatkowych które będą podejmowane na 
dzisiejszej sesji. Komisja zaopiniowała projekty uchwał w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na 2015r. i w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 
2015 -  2021. Przyjęto uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na 
finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy Dąbrówka w 2015 roku oraz spłatę 
wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek,

( Protokóły szczegółowe z posiedzeń Komisji umieszczone są na stronie internetowej 
UG)

Ad. 6 Podjęcie uchwał.

a) W sprawie obniżenia kwoty stanowiącej średnią cenę sprzedaży drewna 
przyjmowana jako podstawa obliczania podatku leśnego na terenie Gminy 
Dąbrówka w roku 2016,

Przewodniczący Komisji Budżetowo -  Finansowej poinformował, że członkowie komisji 

wnioskują o nie podejmowanie tej uchwały.

Rada Gminy od 2008 roku uchwały o obniżeniu średniej ceny drewna nie podejmuje z 
uwagi na to, że w tej uchwale zawarte było zwolnienie lasów wspólnot gruntowych. W 
celu zachowania tego zwolnienia Rada Gminy nie podejmuje uchwał o obniżeniu ceny 
Podatek leśny jest ustalany na podstawie średniej ceny sprzedaży drewna za okres

pierwszych trzech kwartałów roku poprzedzającego rok podatkowy, który ogłasza Prezes

Głównego Urzędu Statystycznego.

Na rok podatkowy 2016 średnia cena sprzedaży drewna została określona w wysokości 

91,77 zł za lm 3. Rada Gminy może obniżyć kwotę stanowiącą średnią cenę sprzedaży 

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.



Pan Rosa Sławomir powiedział, że w projekcie uchwały mówi się o m3 w Nadleśnictwie 

używane jest pojęcie metra przestrzennego.

Pani Skarbnik wyjaśniła, że zapisy w projekcie uchwały zawarte są zgodnie z ustawą o 

podatkach i opłatach lokalnych i zgodnie z rozporządzeniem Prezesa GUS, a podatek ten 

naliczany jest od 1 ha lasu.

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie projekt ww. uchwały.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka
odrzuciła - j e d n o g ł o ś n i e -  projekt uchwały /O głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 14 głosów „wstrzymujących” przy obecności 14 Radnych/

b) W sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa ustalenia 
podatku rolnego na obszarze Gminy Dąbrówka,

Przewodniczący Komisji Budżetowo Finansowej poinformował, że członkowie 

wnioskują o obniżenie podanej przez Prezesa GUS stawki przez z kwoty 53,75 za lq do 

38,50 zł za q czyli do wysokości obowiązującej w 2015 roku.

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik Gminy.

Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XI/83/2015 
z dnia 6 listopada 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e -  /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

c) W sprawie poboru podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości 
od osób fizycznych w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso,

Przewodniczący Komisji Budżetowo -  Finansowej poinformował, że komisja wnioskuje 
o pozostawienie stawek podatkowych na poziomie roku 2015.

Uchwała poprzednia w sprawie poboru podatków w drodze inkasa była podjęta w jednej 

uchwale z określeniem wysokości stawek podatku od nieruchomości i określeniem 

zwolnień w podatku od nieruchomości, zaproponowany projekt uchwały stanowi jedynie 

odrębną uchwałę bez wprowadzania innych zmian.

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.

Do projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.
- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XI/84//2015
z dnia 6 listopada 2015 r.



j e d n o g ł o ś n i e  /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

d) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,

Przewodniczący Komisji Budżetowo Finansowej poinformował, że komisja wnioskuje o 
pozostawienie stawek podatku od nieruchomości na poziomie roku 2015.
Pani Skarbnik wyjaśniła, że w dniu 27 listopada 2015r. Prezydenta RP. podpisał ustawę 
o rewitalizacji. Ustawa ta wprowadziła nową stawkę w podatku od nieruchomości od 
gruntów niezabudowanych objętych obszarem rewitalizacji. Zapis ten znajduje się 
przedłożonym projekcie uchwały.
Rewitalizacja polega na wyprowadzaniu obszarów zdegradowanych ze stanu 
kryzysowego. Ustawodawca określił wysokość stawki na poziomie 3 zł od 1 m. Na 
chwilę obecną na terenie naszej gminy takich obszarów nie ma.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag/

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XI/85/2015
z dnia 6 listopada 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

e) W sprawie określenia zwolnień w podatku od nieruchomości,

Przewodniczący Komisji Budżetowo Finansowej poinformował, że komisja wnioskuje o 
pozostawienie na poziomie roku 2015.

Uchwała w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości była podejmowana w jednej

uchwale w sprawie określenia wysokości stawek podatkowych i zarządzenia poboru

podatków w drodze inkasa, zaproponowany projekt uchwały jest jedynie odrębną

uchwałą bez wprowadzania innych dodatkowych zwolnień.

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag/

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XI/86/2015
z dnia 6 listopada 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

f) W sprawie wprowadzenia zwolnień, określenia zasad ustalenia i poboru oraz 
terminów płatności i wysokości opłaty targowej



Przewodniczący Komisji Budżetowo -  Finansowej poinformował, że komisja wnioskuje 
o pozostawienie stawek opłaty targowej na poziomie roku 2015r.
Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XI/87/2015
z dnia 6 listopada 2015 r.

j e d n o g ł o ś n i e  /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

g) W sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 
terenie Gminy Dąbrówka.

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że komisja wnioskuje o obniżenie 
obowiązujących stawek podatkowych o 25%.

Obniżenie stawek podatkowych ma na celu spowodowanie zwiększenia liczby 

przedsiębiorców rejestrujących pojazdy oraz zachęcenie firm leasingowych do 

otwierania oddziałów firm w naszej gminie.

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik i Pana Wójta.
- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka

podjęła Uchwałę Nr XI/88/2015 
z dnia 6 listopada 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

h) W sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji na podatek od 
nieruchomości, podatek rolny i podatek leśny.

Przewodniczący Komisji Budżetowo -  Finansowej poinformował, że członkowie 

jednogłośnie opowiedzieli się za przyjęciem ww. uchwały.

Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XI/89/2015
z dnia 6 listopada 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

i) W sprawy zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2015 rok.

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.
Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do projektu uchwały.



Do projektu uchwały nie zgłaszano pytań.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XI/90/2015
z dnia 6 listopada 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

j) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 
2015 -  2021.

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.
Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do projektu uchwały. 
Do projektu uchwały nie zgłaszano pytań.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XI/91/2015
z dnia 6 listopad 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

k) W sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na finansowanie planowanego 
deficytu budżetu Gminy Dąbrówka w 2015 roku oraz spłatę wcześniej 
zaciągniętych zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek,

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.
Po dokonaniu analizy możliwych do pozyskania dochodów i niezbędnych do 
poniesienia wydatków w 2015r. zachodzi konieczność zaciągnięcia kredytu w 
wysokości 1 000 000,00 zł. Kredyt spłacany będzie przez 6 lat budżetowych 
począwszy od IV kwartału 2016r. Szacowane koszty obsługi przy założeniu, że 
oprocentowanie nie przekroczy 3 % to kwota ok. 160 000,00 zł.

Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła Uchwałę Nr XI/92/2015
z dnia 6 listopada 2015 r. 

j e d n o g ł o ś n i e  /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

l) W sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i innych 
placówek oświatowych publicznych i niepublicznych prowadzonych na terenie 
Gminy Dąbrówka przez osoby fizyczne lub osoby prawne oraz trybu i zakresu 
kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji.

Uchwała w ww. sprawie podejmowana była na sesji Rady Gminy w 2014r. i 
uwzględniała większosc zmian wynikających ze zmiany ustawy o systemie oświaty. 
W marcu tego roku po raz kolejny zmieniła się ustawa o systemie oświaty.
Zmiana polega na uszczegółowieniu poprzedniej uchwały przez dodanie w kilu 
miejscach wyrazu „pobrania”.



- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XI/93/2015 
z dnia 6 listopada 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Godz. 1020 Przewodniczący obrad ogłasza przerwę w obradach.
Godz. 1040 Przewodniczący wznawia obrady.

Przewodniczący Rady Gminy przywitał przybyłego na sesję Pana Piotra Uścińskiego -  
posła na Sejm RP przedstawiciela ugrupowania, które przejmuje władze w naszym kraju. 
Pan Wójt w imieniu całej społeczności lokalnej gminy Dąbrówka złożył gratulacje Panu 
Uściskiemu za zostanie posłem RP z naszego rejonu.
Pan Piotr Uściński podziękował wszystkim mieszkańcom gminy Dąbrówka za oddanie 
głosów na jego kandydaturę i powiedział, że funkcja posła jest funkcją służebną będzie 
służył pomocą swoim wyborcom.

Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

7. Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego i Rady Gminy.

Podanie skierowane do Rady Gminy zostały odczytane przez sekretarza obrad Pana 
Sławomira Rosę.

Mieszkańcy wsi Cisie oraz właściciele działek rekreacyjnych znajdujących się na 
terenie wsi Cisie -  sprzeciw planowanej budowie cmentarza dla parafii Kuligów na 
działce 346 położonej w miejscowości Sokołówek.

Ad. 8 Sprawy różne i wolne wnioski.

Pan Kuligowski Mirosław powiedział, że chce „podziękować” wszystkim radnym z 
okolic Kuligowa za przyj ecie postawy wobec budowy oczyszczalni ścieków w 
Czarnowie. Starania aby została wybudowana ta oczyszczalnia trwały ponad 20 lat. 
Zadanie zdejmuje się z wykazu przedsięwzięć na które zostały wydatkowane publiczne 
pieniądze (zakup działki i prace projektowe). Pan Rosa Sławomir odnosząc się do 
wypowiedzi przedmówcy powiedział, że też chciałby aby oczyszczalnia w Czarnowie 
została wybudowana, ale jak zbilansować to ekonomicznie. Zdaniem Pana Rosy 
słusznym rozwiązaniem jest obrany kierunek aby zmodernizować oczyszczalnię w 
Dąbrówce, do której będzie można podłączyć 17 miejscowości.
Pan Wójt wyjaśnił, że obrany kierunek nie pozbawia sołectwa Kuligów perspektywy 
kanalizowania. Jest to perspektywa może bardziej odległa ale w koncepcji kanalizacji 
gminy sołectwo Kuligów jest umiejscowione. Pan Wójt poinformował, że nie bierze 
odpowiedzialności za podjęte decyzje przez poprzednie władze samorządowe w temacie 
wydatkowania środków na zakup działki i wydatkowania środków na prace projektowe. 
Pan Kuligowski nawiązując do wypowiedzi przedmówców powiedział że uważa, iż 
Komisja Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym będzie nadal pracowała nadal 
nad perspektywą kanalizacji zachodniej części gminy z myślą o przyłączeniu



miejscowości z tego ternu gminy do oczyszczalni w Dąbrówce. Będzie przygotowany 
projekt kanalizacji rozłożony w czasie.
Pan Rosa Sławomir powiedział, że nikt nie ma takiej woli aby zaniechać sprawy 
skanalizowania Kuligowa, tylko będzie to szło w innym bardziej racjonalnym kierunku. 
Pan Kuligowski zapytał kiedy można spodziewać się projektu w którym będzie 
uwidocznione wykonanie kanalizacji dla zachodniej części gminy.
Pan Wójt odpowiedział, że w tym roku zostanie podpisana umowa na wykonanie 
projektu na rozbudowę oczyszczalni w Dąbrówce. Projekt powinien zostać wykonany za 
pół roku po podpisaniu umowy.
Zastępca Wójt poinformował, że zlecone zostanie wykonanie projektów dla 4 
miejscowości, w tym roku dla dwóch i w przyszłym dla dwóch. Koncepcją kanalizacji 
należy objąć wszystkie miejscowości gminy. Są zamierzenia aby w roku przyszłym wejść 
szerzej w temat oczyszczalni przydomowych. Trzeba realnie podchodzić do budżetu i 
możliwości finansowych powiedział Pan Zenon Zadrożny.
Pan Jacek Ruciński zapytał Pana Rosę czy to nie wtedy kiedy on był radnym została 
zakupiona działka pod Stasiopolem pod budowę oczyszczalni.
Nawiązując do budowy oczyszczalni przydomowych Pan Ruciński powiedział, że nikt z 
mówiących nie wyobraża sobie Kuligowa czy Cisia to jest rejonu który jest zagęszczony 
działkami których jest ok. 2500 o powierzchni 800 — 1000 m i nie tam ma fizycznej 
możliwości aby wybudować oczyszczalnie. Mieszkańcy tych terenów borykają się z 
wywozem nieczystości. Oczyszczalnia w Dąbrówce nie przyjmuje ścieków dowożonych 
samochodami i są wywożone do Radzymina . Mieszkańcy którzy posiadają kanalizację 
nie muszą się borykać z tym problemem.
Zapytał Pana Rosę dlaczego tak diametralnie zmienia swoją postawę wobec 
wybudowania drugiej oczyszczalni i powiedział, że wówczas nie powinna zostać podjęta 
decyzja o wykupieniu działki na którą wydatkowano publiczne pieniądze.
Pan Rosa Sławomir wyjaśnił, że w kadencji 2006 -  2010 był radnym i członkiem Komisji 
Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym. Od samego początku był przeciwny 
lokalizacji w tym miejscu, co powinno być zapisane w protokóle z posiedzenia komisji. 
Komisja miała podzielone zadania. Na sesji Rady Gminy padł wniosek aby działkę 
zakupić i prawem demokracji został przyjęty.
Pan Ruciński powiedział, że na dzisiejszej sesji dowiaduje się ,że kanalizacja tej części 
gminy zostaje przesunięta o kilkanaście lat, a jest to część gminy która przynosi 
największe dochody do budżetu w zamian nie otrzymując nic.
Pan Rosa powiedział, że każda miejscowość generuje dochody dla gminy , ale należy 
patrzeć racjonalnie a nie corocznie planować środki na budowę oczyszczalni w 
Czarnowie a następnie przenosić je do innych działów.
Głos zabrała Pani Bożena Szymańska, która powiedziała, że w pierwszej wersji budowa 
oczyszczalni ścieków była planowana między Kuligowem a Stasiopolem. Działka na 
której miała zostać wybudowana oczyszczalnia miała przeznaczenie w miejscowym 
planie zagospodarowania przestrzennego .Z uwagi na protesty lokalizacja została zmienia 
na Czarnów. I w pierwszej kolejności należy sprawdzić czy działka ma przeznaczenie 
pod oczyszczalnię w miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego. Dobrze się 
stało ze oczyszczalnia w Dąbrówce będzie modernizowana i rozbudowywana aby w 
przyszłości można było do niej podłączyć kolejne miejscowości. Zdaniem Pani 
Szymańskiej wejście w temat budowy przydomowych oczyszczalni jest dobrym 
rozwiązaniem. Pani Szymańska zasugerowała aby sprawozdanie Wójta z bieżącej 
działalności było umieszczone na stronie internetowej gminy.
Pani Monika Kryszkiewicz prosiła o oznakowanie przystanków szkolnych w 
Marianowie.
Głos zabrała Pani Edyta Dziekońska Prezes Zarządu Contract Consulting Sp. z o. o.
Firma zajmuje się opracowywaniem Strategii Rozwoju Gminy Dąbrówka na lata 2015- 
2023. Na Sesji rozdano ankiety dla poszczególnych sołectw będące podstawą dla 
opracowania części diagnostycznej ww. Strategii.



Podkreślono, że badanie ankietowe wśród mieszkańców stanowi integralną cześć 
opracowywania strategii.

Ad. 9 Zamknięcie obrad

Zamknięcia obrad XI sesji Rady Gminy Dąbrówka dokonał przewodniczący Rady 
Gminy Marcin Kaczmarczyk dziękując obecnym za udział w obradach.

Na tym protokół zakończono.
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Sprawozdanie z bieżącej działalności Wójta 

na XI sesję Rady Gminy Dąbrówka

W okresie od 23 września do 6 listopada 2015 r. realizowałem wraz z pracownikami 
niżej wymienione sprawy:

1. Przygotowałem i przedstawiłem projekty uchwał na dzisiejszą sesję Rady Gminy.

2. Kontynuowałem prace dotyczące:
a) zmiany MPZP dla obrębu Dąbrówka, Karpin oraz części obrębu Małopole,
b) wykonania analizy aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodaro

wania gminy oraz miejscowych planów zagospodarowania,
c) opracowania Strategii Rozwoju Gminy na lata 2015 -  2030
d) opracowania Strategii Rozwoju Lokalnej Grupy Działania Zalew Zegrzyński na 

lata 2015-2030.
3. Wyłoniłem wykonawcę budowy chodnika w miejscowości Trojany. Wykonawca zo

stał już wprowadzony na plac budowy.
4. Odebrałem zakończoną przebudowę dróg gminnych w Stanisławowie i Karpin -  Ma

łopole.
5. Uzyskałem dotację z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w wysokości 41 441 zł na zbiórkę odpadów azbestowych
6. Nadzorowałem pracę Komisji terenowej ds. szacowania strat w rolnictwie spowodo

wanych suszą. Komisja zakończyła prace i w dniu dzisiejszym przekazałem Wojewo
dzie Mazowieckiemu zestawienia imienne i protokół oszacowanych szkód.

7. Uczestniczyłem wraz innymi pracownikami w ślubowaniu pierwszoklasistów szkół 
podstawowych i przedszkolaków.

8. Nadzorowałem prace budowlane nowego skrzydła budynku Zespołu Szkół w Józefo
wie oraz zagospodarowania przestrzeni wokół nowej części szkoły.

9. Przygotowałem dokumentację przetargową na budowę chodnika w miejscowości Ma
łopole.

10. Podpisałem umowy na dokumentację projektową budowy sieci wodociągowych w 
miejscowościach: Zaścienie, Karolew, Wszebory, Marianów, Kowalicha, Ślężany, 
Czarnów, Stasiopole, ul. Choinkowa w m. Kuligów, Józefów, Małopole, Stanisławów 
oraz uzupełnienie wodociągu w ulicy Cichej w Lasko wie, w Chajętach i Dręszewie.

11. Przygotowałem i nadzorowałem przeprowadzone w dniu 25 października br. Wybory 
do Sejmu i Senatu na terenie naszej Gminy.

12. Dokonałem odbioru budowy chodnika w miejscowości Dręszew.
13. Otrzymałem z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Warszawie dotację na wykonanie 3-ech przepustów w drogach gminnych.
W Karpinie i Guzowatce przepusty są już wykonane.

14. Po przeprowadzonym postępowaniu ofertowym wyłoniłem wykonawcę budowy przy
domowych oczyszczalni ścieków w Ślężanach.



15.

16.

17.

18.

19.
20 .

22 .

23.
24.

Uczestniczyłem w przygotowaniu dokumentacji przetargowej na rozbudowę oczysz
czalni ścieków w Dąbrówce i budowę sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowościach 
Trojany i Zaścienie.
Ogłosiłem ponownie konkurs na stanowisko Sekretarza Gminy. Na konkurs wpłynęło 
8 ofert, otwarcie ofert nastąpiło 2 listopada i trwa postępowanie rekrutacyjne. 
Rozpocząłem wdrażanie elektronicznego obiegu dokumentów w Urzędzie Gminy. W 
ramach rządowego programu „pl.ID budowa elektronicznej administracji” do urzędu 
dostarczany jest sukcesywnie sprzęt informatyczny wraz z oprogramowaniem. 
Zleciłem wykonanie progów zwalniających na drogach gminnych w miejscowościach 
Teodorów, Stanisławów i Marianów.
Nadzorowałem prace związane z oznakowaniem przystanków autobusowych. 
Podpisałem ze Starostwem Powiatowym w Wołominie porozumienie w sprawie udo
stępnienia lokalu, w którym usytuowany będzie punkt nieodpłatnej pomocy prawnej.
W dniach 2-12 października, w związku z ostatecznym rozliczeniem dotacji z Progra
mu Rozwoju Obszarów Wiejskich, Departament Kontroli Urzędu Marszałkowskiego 
Województwa Mazowieckiego przeprowadził kontrolę dwóch inwestycji: Rozbudowy 
Gminnego Centrum Kultury i Budowy Sieci Wodociągowych w miejscowościach 
Chruściele, Lasków i Ludwinów. Kontrole zakończyły się pozytywnie. W tym roku 
Urząd Marszałkowski skontrolował w naszej gminie 8 inwestycji zrealizowanych z 
unijnym dofinansowaniem.
Przyjąłem wnioski do projektu budżetu i przygotowuję projekt budżetu gminy na 2016 
rok.
Uczestniczyłem w posiedzeniach Komisji Rady Gminy.
Starałem się bieżąco rozpatrywać wszelkie sprawy i wnioski, które wpłynęły do UG.


